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Betreft: steun aan omwonenden inzake wijziging regels integriteitsprotocol

Geachte leden van de Raad van Bloemendaal,

Naar aanleiding van de voor ons dramatische beslissing voor een vergunningverlening voor dekeerwanden - deze nu benoemd zijn tot bouwwerk dieãelfs ook buiten de bouwgrens en op deerfgrens mogen staan - willen wij het volgende bij u neerleggen.

Zoals bekend is, zal er in de f-aadslergadering van 12 november a.s. een besluit worden genomen overeen nieuw opgesteld protocol met betrekking ãot de bevoegdheid van de burgemeesteiom
integriteitsaanvragen te behandelen of niet te behandelen. het is goed dat er inmiddels een
onafhankelijke integriteitscommissie is ingeroepen om zodoende aanwagen te kunnen beoordelen.
Helaas kan op de wijzg zoals het protocol nu is gewijzigd de onafhankeii.¡t" 

"o*Ãìssie 
niet alle

binnengekomen integriteitsaanvragen beoordelen.
Wii vissen dan weer ac-hter het net als oprechte burgers zoals het nu al gaat sinds 2014. De aanvraag
voor een integriteitsonderzoek voor Bijduinhof tigt tt , ook al ruim 2 jaà'r bij de burgemeesrer, maar
kan op deze wijze van tafel geveegd worden.

wij hebben het probleem.die er nu ligt bü de aanvang van de bouw van Bijduinhof al voorzien door de
kolossale massa die er gebouwd zou lo.ã"o op een hlel klein stukje grond. Inzlllhadden wij een
voorstel neergelegd bij een van de fractieleden van de WD om mee te betalen Ílltn een ondergrondse
garage' Het probleem zou namelijk van financiële aard zijn. Het onder de grond bouwen van de garage
met hobbykamers zou circa 200.000 euro extra kosten erials alle betrokkenen allemaal een relatief
kleine bijdrage zou leveren, zou er nu niets me€r aan de hand zijn. De hoogte zou kloppen, de tuinen
zouden aansluiten aan het aangrenzende (openbare) maaiveld eñ alle omwãnenden ,oid"n hun privacy
kunnen behouden. Betonnen muren zouden dan niet opgerezen zijn en de geluidsovrrùrt rou van een
hele andere orde zijn. Dit voorstel is toen direct in de ijJkast beland.

Bij aankomst in september 2017 van burgemeester Roest, hadden wij hem gevraagd om de situatie van
het project Bijduinhof ter plaatse te bezichtigen. Hü was zeer geschräkken îan *,.1t 

". 
gebouwd kon

worden in de door hem_genoemde prachtige g".eent". Hij veñelde ons ook á"t tr¡ u"ig"meester van
Bioemendaal is geworden om zodoende dé ernstige bestaands situatic te vcranderen. Er waren - zoals
hij het noemde - zeer veel hoofdpijndossiers.
Nu zijn we meer dan drie jaar verder en het cruciale wat nu moet gebeuren is dat er opheldering moet
komen in de oorzaak van het ontstaan van het bizarre bouwwerk È¡ouinnor. Het lijkt-erop dat ook dit
weer in de doofpot *o..ql gestopt. Op deze manier kan de ernstige s"ituatie in de gemeente
Bloemendaal in stand blijven.

Wij" hebben_ vervolgens op 21 augustus 201 I een aanvraag voor çen gesprek met de burgemeester en
wethouder Heijink aangevraagd. De heer Heijink bteek zì-ch niet senang te voelen om bij dit gesprek
aanwezig te zijn volgens de burgemeester.

,:



In onze brief van 30 april.2020 hebben wij een verzoek ingediend - zoals b{i u bekend - om tot eengezamelijke oplossing te komen met de eþenaren van Bijãuinhof én met ¿" n.r*t*oordelijke
y.t!oy¿9r Heijink (via de ..mediation', 

briãg.
Zoals bekend is hebben wel met wethouder w¡khuir"o op 4 juni jl. een goed gesprek hebben gehad,maar zonder omwonenden en zonder de verantwoordelijËe wäthouder Heijink. De heer ryì/ijkhuisen
heeft erkend dat wij oprecht problemen hebben met de Ëituuti".o"¿om Bijduinhof.
In augustus 2020 hebben wij als omwonenden wederom de veÁntwoordelüke wethouder Heijinkgevraagd om ook met een aßpraak te maken 

Ta¿rwe kregen weer nul op rekest. De burgemeesterhebben we gevraagd om hiervoor een verklarifg af te gruãn;-ruu, hier heeft hij niet op geantwoord.Tot slot hebben wij nog een keer een verzoek irigeoieni inã*" ¡.i*f van g septemberjl. bü hetcollege om aan tafel te gaan, maar wederom hebîen *¡ g".n uitoodiging ñ;ü;;:'

ln 
het HPrlems Dagblad van wüdag 19 juni jl. hebben we ook het interview van de burgemeesrerRoest gelezen. Het onderstaandeheõft de burgemeester in de pers uitgelaten.

P:y"ug.ry"s wat gaat u als burgemeester nuãoen binnen g"åã"nt" Bloemendaal.Hij heeft hierop gereageerd met:
"Het programma hry{ ye yeer op scherp gezet. Nog belangr{ker is de oproep aan de Raad

- en daar hoor ik ook bii: "Laten *g oon-Irãt werk gían'. En misschien moeten we ook verder
nadenken over de woorden van de bestuwsh'mdige"over netwerkcorruptie, hoewel ik dat eenrotwoord vind-en ook-te scherp. Maar alle sch¡ldat in achterlcam"riü t""g, hockeyvelden
zaken bedisseld worden, moeien we vermíiden. Irdrrrrn moet zich bewust zrj'n van debeeldvorming naar buiten toe. Je ligt als 

-openbaar 
bestuur en raadslíd onder hetvergrootglas."

Blijkbaar is inmiddels onze brief naar de Rald pn 22 oktoberjl. uitgelekt naar de pers want wü zijnreeds benaderd door hen maar hebben hier (nog) niet op gereaþerd.

Tot slot kan men inmiddels concluderen dat wij niet serieus worden behandeld en onheus worden
bejegend door het college. De uitspraak van dJRaad van state-29 mei 2019, ref.
ECLI:NL:RVS:2019:1694 spreekt over schending van het vertrouwensbeginsel. wij herkennen veel indeze uitspraak. Dit begint al in2aß met de belofte door het college aan omwonenden van het behoud
van een minimale afstand tussen Bijduinhof pand i en het Rijksmonument Tetterode met I 5 meterlilaar men zich niet aan gehouden heeft want de afstand is of minder dan 12 meter.
Men kan ook stellen dat een (integrale) bouwvergunning nooit verleend zou worden doordat er keer opkeer een nieuwe bouwaanvragen wordt neergelegd, ro"L uoo, een extra bouwlaag, extra dakramen,
verhoogde keukenpui, glazendeuren in plaats van ramen, trappen in tuinen, opuoî*en op de 2 meter
hoge tuinen tot en met nu een vergunningverlening die ooturtg; geweigerd is, maar waar weer een'lllegale"_kunstgreep voor is bedacht enãp deze ri¡r" *"", ieri"en¿ kan worden.
Het is toch bizar dat hier in deze gemeenté ruinen vãn 2 meter hoog zijn. Wij hebben nog nooit dit
soort tuinen in Nederland gezien maar in de gemeente Bloemendaal rðn¡nt å¡t wet te kunnen.

Wrj willen u vragen' om niet alleen voor ons als ernstig gedupeerden om\ilonenden, maar ook voor een
betere toekomst van d9 gemeente te pleiten voor een intJsritei*protocol waarbij uiísluitend een
onaftrankelüke commissie zou kunnen beoordelen of eenãnderzoek wel of nieåal worden uitgevoerd.op deze manier zal het onstaan van complexe dossiers en het aantal gedupeerden kunnen afiremen,
zodat de situatie binnen de gemeente Blóemendaal geschoond zou kunnen worden wat het doel was
van de huidige burgemeester en uiteraard het doel uãn gr*..nten in zijn algemeenheid.

Dank bij voorbaat voor uw steun.


